
Regionala Pensionärsrådet (RPR) Gävleborg 2023 

Ett nytt reglemente för Pensionärsrådets arbetsformer har införts. 

Rådet har haft fyra möten, 28 mars, 20 juni, 14 september och 21 november. 

Mötesordförande har varit Patrik Stenvard, som leder den nya politiska 

majoriteten. 

De flesta möten har utgjorts av presentationer av olika verksamhetschefer i 

regionen (kollektivtrafiken, Folktandvården, Min vård Gävleborg,  

Presentationer och protokoll från dessa möten finns på regionens hemsida under 

Regionala Pensionärsrådet. En kortfattad rapport från mötena har skickats per 

mail till föreningsordförandena i distriktet omedelbart efter RPR-mötena med 

hänvisning till regionens hemsida. 

Gästriklands representanter i RPR har varit Anders Wallin och undertecknad, 

Rurik Löfmark, Ankaret. 

RPR har under året väckt ett stort antal frågor, som i huvudsak har besvarats av 

hälso- och sjukvårdsdirektören. Svaren finns i redan utsända protokoll. 

- Om läkarbemanningen inom geriatriken och minnesmottagningen.  

- Om den ökande administrationen. 

- Om valbar gynekologisk kontakt.  

- Om regionens katastrofmedicinska planer. 

- Om läkarbemanning vid de olika vårdcentralerna  

- Om tillgängligheten till ögonmottagningen 

- Om parkeringsplatser vid nya reumamottagningen. 

- Om regionens planering när korttidsboenden avvecklats. 

- Om palliativ vård i hemmen och på sjukhus 

- Om ”Borttagande” av ADHD-diagnos för en patient 

- Om utlarmning av frivilliga hjärt-/lungräddare vid hjärtstopp •  

- Om tillgången på övervakningsplatser 

- Om fortbildning för personalen 

- Om regionens ansvar för särskilda boenden efter pandemin. 

- Om hembesöksteam. 

 

Betr. kontinuitetsfrågorna och tillgång till sjuksköterskor i äldrevården, 

äldrevårdsöverläkare, planering för multisjuka äldre, hur regionen ska kunna 

behålla nyutbildade specialister pågår planering. 

 

Vi har efterfrågat och fått en kortfattad information om regionens etikråd. 

 

Hälsovalshandboken föreligger i en prel. upplaga. En formell remiss ska skickas 

ut i december 2023. 

 



Frågan om samarbete i regionala frågor inom SPF:s norra områden har väckts. 

Frågan om Osteoporosberedskapen är obesvarad. 

Frågan om förlängda lån av rollatorer är väckt men obesvarad. 

RPR har också väckt frågan om ett samarbete med större regioner om ”kloka 

kliniska val”, som gäller tendensen till överdiagnostik och överbehandling. 

 

Och slutligen frågat om det verkligen är nödvändigt att delta i Almedalens 

konferenser under 2024. 

 

Rurik Löfmark 

SPF Ankaret 

 

 

 

 


